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Protokół Nr 40/2009
z posiedzenia Zarządu Powiatu Skarżyskiego
w dniu 9 września 2009 r.

W posiedzeniu udział wzięli:

� Członkowie Zarządu Powiatu:

1. Jerzy Żmijewski - Starosta
2. Leszek Lepiarz - Wicestarosta
3. Jolanta Garbala - Członek Zarządu Powiatu
4. Artur Berus - Członek Zarządu Powiatu
5. Janusz Ordyński - Członek Zarządu Powiatu

� Stali uczestnicy posiedzenia:

1. Małgorzata Łakomiec - Sekretarz Powiatu
2. Alina Skuza - Skarbnik Powiatu

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.

Posiedzeniu przewodniczył Starosta – Pan Jerzy Żmijewski.

Posiedzenie protokołowała: Karina Wiśniewska – inspektor w Wydziale OZ.

Porządek posiedzenia:
1. Podjęcie uchwał Zarządu Powiatu Skarżyskiego w sprawie:
a) wprowadzenia zmian w budżecie powiatu na 2009 r.,
b) wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu powierzchni użytkowej w budynku Zespołu Szkół
Ekonomicznych im. Mikołaja Kopernika w Skarżysku – Kamiennej przy ul. Powstańców Warszawy 11,
c) wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu powierzchni użytkowej w budynku Zespołu Szkół
Transportowo – Mechatronicznych w Skarżysku – Kamiennej przy ul. Legionów 119.
2. Rozpatrzenie pism skierowanych do Zarządu Powiatu.
3. Sprawy różne.



Streszczenie posiedzenia:
Starosta – Pan Jerzy Żmijewski odczytał porządek posiedzenia oraz zapytał o uwagi.
Członkowie Zarządu Powiatu nie wnieśli uwag do porządku i przyjęli go w drodze głosowania
(jednogłośnie).
Ad. pkt. 1. Podjęcie uchwał Zarządu Powiatu Skarżyskiego w sprawie:
a) wprowadzenia zmian w budżecie powiatu na 2009 r. (załącznik nr 2),
Powyższy projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Pani Alina Skuza. Poinformowała, że zmiany w
planie dochodów i wydatków budżetu Powiatu Skarżyskiego wymienione w § 1 pkt 1 oraz pkt 2 a i b
wynikają z:
� Decyzji Wojewody Świętokrzyskiego Nr FN.I.3011-085/09 z dnia 26 sierpnia 2009r w wyniku której
został zwiększony plan dotacji celowej o kwotę zł: 37.449 z przeznaczeniem na sfinansowanie - w
ramach wdrażania reformy oświaty –wypłat wynagrodzeń dla nauczycieli za przeprowadzenie (poza
tygodniowym obowiązkowym wymiarem zajęć) części ustnej egzaminu maturalnego. Pismem Wydziału
Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki Starostwa Powiatowego w/w kwota została rozdysponowana dla
jednostek oświatowych,
� Decyzji Wojewody Świętokrzyskiego z dnia 24 sierpnia 2009 zwiększającej plan dotacji celowej o
kwotę zł: 17.400 z przeznaczeniem na finansowanie ośrodków wsparcia dla osób z zaburzeniami
psychicznymi, w tym na utworzenie nowych miejsc i ich utrzymanie,
� Pisma Zespołu Szkół Technicznych z dnia 26 sierpnia 2009 o przeniesienie pomiędzy paragrafami
kwoty zł: 18.000 celem dokonania zakupu materiałów do przeprowadzenia prac remontowych,
� Pisma Centrum Kształcenia Praktycznego z uwagi na nadwyżkę środków w §4170 „Wynagrodzenia
bezosobowe” a niedoborem środków na zakupy materiałów i zakup energii,
� Pisma Powiatowego Urzędu Pracy Nr DF-071-55/09 z dnia 31.08.2009 w związku z wystąpieniem
odsetek w płatnościach wobec ZUS z tytułu składki zdrowotnej w m-cu sierpniu 2009

Przemieszczenie planu wydatków z tytułu składki na ubezpieczenie zdrowotne za osoby nieobjęte
obowiązkiem ubezpieczenia dokonano w związku z występującym niedoborem tychże środków w
Zespole Placówek Opieki, Wychowania i Interwencji Kryzysowej „Przystań”. Zwiększenie planu
dotacji w dziale 851 rozdział 85156 Decyzją Wojewody Świętokrzyskiego z dnia 2009.08.17 (uchwała
Zarządu Powiatu 37/86/2009 z dnia 18 sierpnia 2009) miało miejsce tylko dla Powiatowego Urzędu
Pracy.

Członkowie Zarządu Powiatu nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały, w związku z tym
Przewodniczący poddał pod głosowanie jego podjęcie:
- za głosowało 5 osób (Starosta – Pan Jerzy Żmijewski, Wicestarosta – Pan Leszek Lepiarz oraz
członkowie Zarządu: Pani Jolanta Garbala, Pan Artur Berus i Pan Janusz Ordyński).
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął powyższą uchwałę.
b) wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu powierzchni użytkowej
w budynku Zespołu Szkół Ekonomicznych im. Mikołaja Kopernika
w Skarżysku – Kamiennej przy ul. Powstańców Warszawy 11 (załącznik nr 3),
Wicestarosta – Pan Leszek Lepiarz poinformował, że Dyrektor Zespołu Szkół Ekonomicznych zwrócił
się z prośbą o wyrażenie zgody na wynajem 1 m2 powierzchni użytkowej w budynku szkoły z
przeznaczeniem na ustawienie kserokopiarki nie będącej własnością szkoły. Dodał, że najemca zostanie
wyłoniony
w trybie przetargowym, a umowa zostanie zawarta na okres do trzech lat.
Członkowie Zarządu Powiatu nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały, w związku z tym
Przewodniczący poddał pod głosowanie jego podjęcie:
- za głosowało 5 osób (Starosta – Pan Jerzy Żmijewski, Wicestarosta – Pan Leszek Lepiarz oraz
członkowie Zarządu: Pani Jolanta Garbala, Pan Artur Berus i Pan Janusz Ordyński).
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął powyższą uchwałę.
c) wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu powierzchni użytkowej



w budynku Zespołu Szkół Transportowo – Mechatronicznych w Skarżysku – Kamiennej przy ul.
Legionów 119 (załącznik nr 4).
Referujący: Wicestarosta – Pan Leszek Lepiarz. Poinformował, że dyrektor Zespołu Szkół
Transportowo – Mechatronicznych zwrócił się o wyrażenie zgody na wydzierżawienie 26,29 m2
powierzchni w budynku szkolnym przeznaczonej na bufet szkolny dla uczniów i pracowników szkoły.
Ponadto dodał, iż najemca zostanie wyłoniony w drodze przetargu.
Członkowie Zarządu Powiatu nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały, w związku z tym
Przewodniczący poddał pod głosowanie jego podjęcie:
- za głosowało 5 osób (Starosta – Pan Jerzy Żmijewski, Wicestarosta – Pan Leszek Lepiarz oraz
członkowie Zarządu: Pani Jolanta Garbala, Pan Artur Berus i Pan Janusz Ordyński).
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął powyższą uchwałę.
Ad. pkt. 2. Rozpatrzenie pism skierowanych do Zarządu Powiatu.
Pani Jolanta Garbala zapoznała zebranych z pismem Redaktora Naczelnego „Echa Dnia” (załącznik nr
5) zawierającym propozycję współpracy w ramach akcji społecznej „Pierwszaki – zdrowo i bezpiecznie
do szkoły”. W piśmie zwrócono się
z prośbą o wsparcie w przygotowaniu spotkań dla uczniów z terenu powiatu skarżyskiego w Miejskim
Centrum Kultury w Skarżysku – Kamiennej, jak również
o pomoc w zorganizowaniu dojazdów uczniów klas pierwszych ze szkół podstawowych znajdujących
się na terenie całego powiatu skarżyskiego. Redaktor zaproponował przyjęcie Staroście tytułu
współorganizatora, co wiąże się ze stałą obecnością powiatu we wszystkich materiałach dotyczących
akcji – nośnikach promocyjnych, spotach radiowych i telewizyjnych oraz na łamach „Echa Dnia” do
końca stycznia 2010 roku. Ponadto licząc na przychylność zwrócono się również
o dofinansowanie akcji kwotą 1 500 zł. (netto).
Zarząd Powiatu zdecydował o przystąpieniu do akcji społecznej „Pierwszaki – zdrowo i bezpiecznie do
szkoły”. W ramach wsparcia organizacyjnego Zarząd zadeklarował pomoc w przygotowaniu spotkań
uczniów klas pierwszych, poprzez współudział w organizacji dojazdu, z wykorzystaniem samochodów
będących
w dyspozycji jednostek powiatu skarżyskiego. Ponadto postanowiono wydatkować 1 500 zł. na
dofinansowanie w/w akcji społecznej (środki z dz. 750 rozdz. 75075
§ 4300). Zarząd zobowiązał Wydział Rozwoju Powiatu do udzielenia stosownej odpowiedzi na
przedmiotowe pismo.
Pani Jolanta Garbala zapoznała zebranych z pismem Dyrektora Zespołu Szkół Technicznych (załącznik
nr 6) zawierającym prośbę o udzielenie pełnomocnictwa do prowadzenia programu Leonardo da Vinci
„Praktyka zagraniczna dla klas drugich formą podnoszenia kwalifikacji zawodowych”. Pełnomocnictwo
jest dokumentem niezbędnym do prowadzenia zadań określonych w programie. Jednocześnie Dyrektor
zwrócił się o określenie waluty rachunku.
Skarbnik stwierdziła, że najkorzystniejszym rozwiązaniem jest zastosowanie waluty w złotych.
Zarząd Powiatu wyraził zgodę na udzielenie w/w pełnomocnictwa, zobowiązując Wydział Edukacji,
Kultury, Sportu i Turystyki do przygotowania stosownych dokumentów w powyższym zakresie.
Ponadto Zarząd poparł stanowisko Skarbnika wskazując, że szkoła powinna zastosować walutę
rachunku w złotych.
Pani Jolanta Garbala przedstawiła pismo Dyrektora Zespołu Placówek Specjalnych dla
Niepełnosprawnych Ruchowo (załącznik nr 7) zawierające prośbę
o wyrażenie zgody na nieodpłatne przekazanie samochodu FIAT DUCATO 2,8TD rok produkcji –
2001, 15 – miejscowy na rzecz Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii
w Skarżysku – Kam. Dyrektor wskazała, że posiadana baza transportowa zaspokaja obecne potrzeby
placówki, a w/w FIAT DUCATO jest wyłączony z codziennych dowozów. Do pisma zostało załączone
stanowisko Dyrektora Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii, która wyraziła wolę przejęcia samochodu.
Pan Artur Berus zwrócił uwagę na brak pisemnej opinii Naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu
i Turystyki w tej sprawie.
Pani Jolanta Garbala poinformowała, że Naczelnik pozytywnie zaopiniował przekazanie w/w
samochodu.



Zarząd Powiatu zobowiązał Naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu
i Turystyki do przedstawiania pisemnych opinii w zakresie spraw oświatowych.
Zarząd Powiatu wyraził zgodę na nieodpłatne przekazanie samochodu FIAT DUCATO 2,8TD rok
produkcji – 2001, 15 – miejscowy na rzecz Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Skarżysku – Kam.
Jednocześnie zobowiązano Wydział Gospodarki Mieniem Powiatu do przygotowania stosownej
uchwały w tej mierze.
Pani Jolanta Garbala odczytała pismo nauczycielki języka francuskiego (załącznik nr 8) zawierające
prośbę o pomoc i interwencje w sprawie zwiększenia godzin języka francuskiego. Uzasadniając
nauczycielka podała, że obecnie pracuje na niecałe pół etatu w Zespole Szkół Ekonomicznych. Nie
zapewnia jej ta praca niezbędnych środków do życia. Pani Jolanta Garbala wyjaśniła, że liczba godzin
języka francuskiego w szkole zależy m.in. od ilości uczniów, którzy wybrali ten język jako drugi język
obcy do nauki. Następnie dodała, że analizując arkusze organizacyjne poszczególnych szkół ustaliła, że
nauczycielka ta w roku szkolnym 2009/2010 pracuje na 6/18 etatu w I LO i 4/18 w ZSE.
Poinformowała również Zarząd, że nauczycielka jest z pochodzenia Ukrainą i bardzo dobrze zna język
rosyjski. Należy, zatem pomóc jej w procedurze uzyskania kwalifikacji do nauczania języka rosyjskiego
co zwiększy jej szanse do pracy na pełnym etacie.
Zarząd Powiatu poparł stanowisko członka Zarządu Pani Jolanty Garbali dotyczące podjęcia starań w
celu rozszerzenia posiadanych przez nauczycielkę kwalifikacji do nauczania języka obcego.
Jednocześnie Zarząd wskazał, że za politykę kadrową w szkole odpowiada jej dyrektor.
Starosta – Pan Jerzy Żmijewski przedstawił pismo Dyrektora Międzyzakładowego Ośrodka Medycyny
Pracy (załącznik nr 9) zawierające prośbę
o zagwarantowanie środków w budżecie powiatu w 2009 r. w wysokości 50 000 zł. na wymianę starych
okien, drzwi, posadzki PCV, zainstalowanie wentylacji nawiewno – wyciągowej. Dyrektor w piśmie
poinformował, że w budżecie jednostki nie posiada środków finansowych na remonty czy modernizacje.
Zagwarantowanie powyższych środków pozwoliłoby dostosować pomieszczenia MOMP do wymagań
określonych
w przepisach rozporządzenia Ministra Zdrowia z dnia 22.06.2005 r. w sprawie wymagań jakim
powinny odpowiadać pod względem fachowym i sanitarnym pomieszczenia i urządzenia zakładu
opieki zdrowotnej. Wymiana okien i drzwi znacząco wpłynie na obniżenie kosztów użytkowania
budynku, poprzez zmniejszenie kosztów ogrzewania. Natomiast zainstalowanie wentylacji nawiewno –
wyciągowej oraz wymiana posadzki PCV w gabinetach rtg nakazana jest decyzją Państwowej Inspekcji
Sanitarnej w Kielcach, po przeprowadzonej kontroli sanitarnej.
Zarząd Powiatu po zapoznaniu się z treścią powyższego pisma wskazał, że popiera konieczność
dokonania wnioskowanego remontu. Niemniej jednak biorąc pod uwagę ograniczone środki budżetu
powiatu Zarząd podejmie decyzję
w zakresie możliwości udzielenia wsparcia finansowego na ten cel, po dokonaniu szczegółowej analizy
budżetu za 3 kwartał br.
Skarbnik Pani Alina Skuza zapoznała zebranych z pismem Urzędu Marszałkowskiego Województwa
Świętokrzyskiego (załącznik nr 10) zawierające informację dla powiatu jako Beneficjenta, który w
umowie o dofinansowanie wskazał zaliczkową formę płatności, iż wobec nieregularnych wpłat dotacji
rozwojowej
z Ministerstwa Rozwoju Regionalnego coraz trudniej jest realizować płatności zaliczkowe dla
beneficjentów. W tej sytuacji priorytet mają płatności refundacyjne, co jest uzasadnione koniecznością
zwrotu środków już wypłaconych przez beneficjenta. Ponadto tylko płatności refundacyjne są
certyfikowane przez MRR do rozliczenia
z Komisją Europejską. Natomiast płatności zaliczkowe na rzecz beneficjentów nie objętych pomocą
publiczną, takich jak powiat nie mogą być certyfikowane przed rozliczeniem ich wnioskiem o płatność.
Od momentu przekazania beneficjentom zaliczki do rozliczenia jej wnioskiem o płatność upływa
przeciętnie ponad 2 miesiące. W tej sytuacji, aby przyśpieszyć proces pozyskiwania środków z MRR,
czego nieodzownym warunkiem jest bieżące i szybkie rozliczenie się IŻ RPOWŚ 2007-2013 z
wypłaconych beneficjentom środków polegające na ich certyfikowaniu, Urząd Marszałkowski
zaproponował dokonywanie płatności na rzecz wykonawców projektu z własnych środków



beneficjenta, a następnie szybkie składanie wniosku o płatność refundacyjną, gdyż obecnie i przez 2
miesiące generalnie beneficjenci zaliczek nie otrzymają. Sytuacja może się poprawić dopiero po
przekazaniu przez MRR dla województw rezerwy celowej z budżetu Państwa, co raczej nastąpi dopiero
pod koniec miesiąca listopada 2009 r. W związku z powyższym Skarbnik poinformowała, że
w załączniku Nr 6 do budżetu powiatu „wieloletnie programy inwestycyjne” kwota 2 447 108 zł. na
zadanie pn. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 0591T w relacji Łączna – Jęgrzna – Gózd na terenie
Gminy Łączna”, realizowane w ramach RPOWŚ, ujęta została jako środki unii europejskiej. Skutkuje to
tym, iż powiat nie może zaciągnąć kredytu na tą kwotę, gdyż nie stanowi ona deficytu budżetowego. Z
uwagi na powyższe istnieje zagrożenie wystąpienia braku środków finansowych pod koniec bieżącego
roku.
Zarząd Powiatu przyjął do wiadomości powyższą informację.
Pan Artur Berus zapoznał zebranych z pismem Zastępcy Prezydenta Miasta Skarżyska – Kamiennej
(załącznik nr 11) zawierającym odpowiedź na wniosek Zarządu Powiatu Skarżyskiego dotyczący
wyrażenia opinii w sprawie pozbawienia kategorii dróg powiatowych następujących ulic na terenie m.
Skarżysko – Kamienna:
- ul. Kilińskiego od skrzyżowania z drogą nr 7 do granicy lasu,
- ul. Słoneczna od skrzyżowania z drogą nr 7 do granicy lasu,
- ul. Ponurego od skrzyżowania z drogą nr 7 do granicy lasu,
- ul. Książęca od skrzyżowania z drogą nr 7 do skrzyżowania z ul. Kopernika.
Prezydent na podstawie art. 6a ust. 2 i 3 i art. 10 ust. 2 i 3 nie wyraził zgody na pozbawienie
dotychczasowej kategorii w/w dróg i zaliczenie ich do kategorii dróg gminnych. Jednocześnie biorąc
pod uwagę wcześniejsze deklaracje Gminy w sprawie przejęcia niektórych dróg powiatowych i zmiany
ich kategorii na drogi gminne podtrzymał wolę przejęcia tych dróg po wcześniejszym wykonaniu ich
remontu bądź przebudowy i uregulowaniu stanów prawnych pasa drogowego (dotyczy głównie
ul. Kilińskiego) przez Powiat. Jednocześnie Gmina deklaruje długofalową pomoc
w doprowadzeniu tych ulic do dobrego stanu technicznego w postaci współfinansowania ich
przebudowy i remontu. Następnie Pan Artur Berus odczytał zapoznał zebranych ze stanowiskiem
Zarządu Dróg Powiatowych w tej sprawie (załącznik nr 12). W piśmie Dyrektor ZDP informuje, że
uznaje za niezrozumiałe stanowisko Pana Prezydenta Kobierskiego wyrażone w piśmie GK.V.7040-
89/07
z dnia 31.08.2007 r. dot. akceptacji wspólnego z powiatem finansowania i odtwarzania dróg
powiatowych objętych kanalizacją ponieważ:
W grudniu 2003 roku BPBK w Kielcach wystąpiło do ZDP o wydanie warunków odbudowy
nawierzchni dla potrzeb budowy kanału sanitarnego w ulicach: Kilińskiego, Słonecznej, Ponurego,
Rycerskiej, Książęcej, Kopernika i Wiejskiej.
W tych ulicach był projektowany kanał sanitarny środkiem istniejącej jezdni a jego głębokość wynosiła
od 4,0 do 1,5 m. Opierając się na doświadczeniu wykonania podobnych kanałów w ulicach 1-go Maja,
Paryskiej i Konarskiego, gdzie w czasie wykonywania kanalizacji (kolektor główny i przykanaliki)
dochodziło do zniszczenia jezdni na całej szerokości w warunkach technicznych odbudowy zapisano
warunek wykonania podbudowy i nawierzchni na całej szerokości jezdni.
Ponieważ koszty spełnienia tego warunku w opinii Urzędu Miejskiego mogły spowodować
zmniejszenie szans na otrzymanie środków z Funduszu Spójności zaakceptował on propozycje ZDP i
Zarządu Powiatu przejęcia ulic: Kilińskiego, Słonecznej, Ponurego i Książęcej (nie spełniają one
warunków zaliczenia ich do dróg powiatowych) Przejęcie ulic umożliwiało Urzędowi ograniczenie
zakresu robót odtworzeniowych.
W odniesieniu do ulic Kopernika i Rycerskiej (ulice te spełniają warunki zaliczenia ich do dróg
powiatowych) uzgodniono wykonanie kolektora w jezdni
i współfinansowanie odbudowy jezdni w proporcji 50:50 (pismo G.K.V.7040-99/07
z dnia 31.08.2007 r.)
Kontynuacją postępowania zmierzającego do przekazania ulic jest pismo MPWiK Sp. z o.o. JRP-I-
2220/150/09 z dnia 08.07.2009 r. oraz wystąpienie Starosty Skarżyskiego o rozpoczęciu procedury
przekazania. Rozpoczęcie procedury przekazania dróg w bieżącym roku skutkowałoby dopiero zmianą



zarządcy w 2011 r. Do tego czasu Gmina mogłaby opracować dokumentację techniczną przebudowy
tych dróg oraz już jako właściciel przeprowadzić gruntowną przebudowę.
Należy dodać, że przedłużająca się planowana budowa kanalizacji sanitarnej wstrzymuje przebudowę
ulic Ponurego, Rycerskiej i Książęcej.
Zarząd Powiatu w świetle przedstawionych wyjaśnień jest zaniepokojony postawą władz Miasta
Skarżyska – Kamiennej, która jest niezgodna z poprzednimi ustaleniami dot. przejęcia przez gminę dróg
powiatowych, które zgodnie z ustawą
o drogach publicznych nie spełniają warunków zaliczenia ich do dróg powiatowych, a na tych drogach
realizowane będzie przedsięwzięcie pn.: „Budowa i modernizacja kanalizacji sanitarnej w Skarżysku –
Kamiennej i Skarżysku Kościelnym”. W związku z powyższym Zarząd oczekuje jednoznacznego
stanowiska władz Miasta Skarżyska – Kamiennej w omawianej sprawie, którego brak spowoduje
podjęcie działań zmierzających do zmiany warunków technicznych odtworzenia dróg
i w konsekwencji przejęcia całości kosztów odbudowy przez inwestora, czyli gminę.
Starosta - Pan Jerzy Żmijewski zapoznał zebranych z pismem Kierownika Wiejskiego Domu Kultury w
Mostkach (załącznik nr 13) z prośbą o objęcie patronatem VI Ogólnopolskiego Konkursu
Recytatorskiego Polskiej Literatury Emigracyjnej XX-go wieku im. Gustawa Herlinga – Grudzińskiego
i ufundowanie jednej z nagród. Następnie Starosta odczytał opinię Wydziału Rozwoju Powiatu
(załącznik nr 14), zgodnie z którą istnieje możliwość ufundowania nagrody głównej dla laureata I
miejsca w/w konkursu w kwocie 700 zł. Środki na nagrody za osiągnięcia w dziedzinie twórczości
artystycznej zostały zaplanowane w budżecie powiatu na rok 2009 w dz. 750, rozdz. 75075 § 3040.
Starosta dodał również, że wyraził zgodę na objecie patronatem powyższego konkursu.
Zarząd Powiatu postanowił przeznaczyć kwotę 500 zł. jako nagrodę pieniężną dla laureata VI
Ogólnopolskiego Konkursu Recytatorskiego Polskiej Literatury Emigracyjnej XX-go wieku im.
Gustawa Herlinga – Grudzińskiego. Środki na ten cel zostaną wydatkowane z dz. 750, rozdz. 75075 §
3040.
Ad. pkt. 3. Sprawy różne.
Pan Janusz Ordyński poinformował, że w związku z dużym zainteresowaniem mieszkańców powiatu
uczestnictwem w organizowanym II Gwieździstym Powiatowym Rajdem Rowerowym, zaplanowane
na ta imprezę środki finansowe są niewystarczające m.in. zachodzi potrzeba zakupu dodatkowych
koszulek. Łączna kwota zakupu 500 szt. koszulek wynosi 6 710 zł.
Zarząd Powiatu postanowił przeznaczyć kwotę 6 710 zł. na zakup koszulek dla uczestników II
Gwieździstego Powiatowego Rajdu Rowerowego (środki z dz. 750 rozdz. 75075 § 4 300).

Na tym zakończono posiedzenie Zarządu Powiatu.

Protokołowała:
Karina Wiśniewska

Przewodniczący Zarządu

Jerzy Żmijewski

Podpisy Członków Zarządu Powiatu:
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4. J. Ordyński ………………………
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Załącznik nr 10 – pismo Urzędu Marszałkowskiego Województwa Świętokrzyskiego z dnia 02.09.2009
r.
Załącznik nr 11 – pismo Zastępcy Prezydenta Miasta Skarżyska – Kamiennej, z dnia 05.08.2009 r.

Załączniki nr 12 – pismo Zarządu Dróg Powiatowych, z dnia.04.09.2009 r.
Załącznik nr 13 – pismo Kierownika Wiejskiego Domu Kultury w Mostkach, z dnia 19.08.2009 r.
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